
BESLUITENLIJST 

Besluitenlijst van vergadering Commissie Samenleving, gehouden op datum 06-10-2016. 

Aanwezig:  

CDA: E. van den Bosch, C. Selders 

GB: J. van IJzerloo 

D66: Y. Nijsingh,  A. Kapitein (vanaf 20.15 uur) 

PvdA: E. Meester 

VVD: M. de Vries, A. van Langen,  M. Raat (vanaf 21.00 uur) 

PWF: M. Weeber, M. Kramer 

PW2010: A. van der Geest, T. Steenbergen 

CU: S. Visser, K. Groot 

GL: A. van Berkel 

  
Voorzitter: J. Stam 

Commissiesecretaris: K. Zwakman 

Portefeuillehouder: J. Fit  

  

Ambtelijk:  

Agendapunten 7 en 8:  M. Kok 
Agendapunt 10:  F. Meulbroek 
Agendapunt 11:  G. Paulissen, S. Akka 
 

Afwezig:  BAMM 

 

AGENDA 

01 Opening 
 

02 Vaststelling agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld 
 

03 Spreekrecht art. 15 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2014 
 
Agendapunt 07:  C. Gorter – muziekschool MOW 
Agendapunten  08:  A. Streumer – bibliotheek 

Zij spreken in onder het betreffende agendapunt. 

 



04 Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 5 en 8 september 2016 
De verslagen wordt ongewijzigd vastgesteld 
 

05 Toezeggingenlijst en motielijst 
 
Toezegging 566  (Consultatiebureaus): wordt niet afgevoerd, omdat dit  nog niet is 
afgehandeld via een raadsvoorstel. 
Motie 83 en Motie 86 (over subsidiebeleid):  worden afgevoerd, want deze worden vandaag 
evenals als motie 66  besproken. 
Motie 73 (over WerkSaam en de doelen cliënttevredenheid):  wordt afgevoerd.  De 
jaarstukken van WerkSaam  zijn behandeld in de raad van juni-2016. Daarbij is de inhoud van 
de motie aan de orde geweest. 
Motie 79 (In control Alcohol en Drugs) : de motie wordt aangehouden  in afwachting van het 
resultaat van het overleg van de stuurgroep vorige maand. 
Motie 80 over de sportvelden : wordt teruggeplaatst op de lijst. Op de vorige lijst stond 
vierde kwartaal 2016 vermeld bij de stand van zaken. 
 

06 Actieve informatie college 
Wethouder Fit informeert de commissie als volgt: 
- Het raadsvoorstel inzake de consultatiebureaus is nog niet aangeboden aan de griffie. Dit 
zal nu spoedig gebeuren. 
- Het programma Zembla heeft gerapporteerd dat er onzekerheid is over gezondheidsrisico’s 
bij het bespelen van kunstgrasvelden met rubbergranulaat. De kunstvelden in Medemblik 
zijn alle va n het soort met rubbergranulaat. Tot nu toe hebben onderzoeken geen 
gezondheidsrisico’s kunnen aantonen. Er wordt door het RIVM opnieuw onderzoek gedaan, 
waarvan de uitkomsten in februari 2017 worden verwacht. Er wordt vooralsnog geen advies 
gegeven om de velden niet te bespelen.  
 

07 Opheffen gemeenschappelijke regeling Financiering personeelsplan muziekschool 
Westfriesland (IVR-16-04310) 
 
De heer C. Gorter (voorzitter MOW) spreekt in. De inspraak is als bijlage bij dit verslag 
gevoegd. 
De heer Gorter antwoordt als volgt op vragen van de commissie: 
-  De personeelsleden zijn 27 jaar in dienst van de gemeente ten behoeve van de 
muziekschool. 
- Wanneer de MOW deze docenten gaat missen, zullen de werkzaamheden op een andere 
manier moeten worden ingevuld. Een verhoging van de subsidie is dan noodzakelijk.  
- De gemeenten hebben steeds aangedrongen op ‘ontvlechting’  van het muziekonderwijs 
per gemeente. Daartegen hebben de muziekscholen zich verzet, omdat dit niet efficiënt is: 
personeelsleden zouden dan per gemeente in dienst moeten worden genomen. Bij de 
Vuurvogel wordt met ZZP-ers gewerkt. Een medewerker van de belastingdienst heeft de 
MOW gewaarschuwd dat nadrukkelijk gekeken gaat worden naar schijnconstructies met ZZP-
ers.  
- MOW streeft één muziekschool met Stedebroec na, desnoods twee muziekscholen met één 
bestuur. De gesprekken met dhr. V.d. Berg  richten zich hierop. 
- Een meer efficiënte bedrijfsvoering is niet echt mogelijk: het gaat om lesgeven aan 
kinderen, dat kan nauwelijks efficiënter. Wel wordt nagedacht hoe de scholen nog beter 
bereikt kunnen worden. 
 
Wethouder Fit antwoordt op vragen van de commissie als volgt: 
- Er is gekeken naar de subsidieaanvraag (3 jaarlijkse afspraken) en daarnaast inzet van 



personeel. Dit laatste dient  in 3 jaar te worden afgebouwd.  
- Er is een ongelijke situatie ten opzichte van De Vuurvogel (30.000,- euro)  en MOW 
(120.000,- euro).  De afbouw vindt plaats via 75%, 50% en 25%. 
- Zodra afbouw een feit is,  worden er prestatieafspraken gemaakt met MOW. 
- Indien Medemblik besluit tot niet opheffen en Stedebroec en Drechterland wel, dan zal 
naar rato in de kosten worden bijgedragen.  
-  Het is niet bekend hoe de gemeente gebruik kan maken van  een eventuele bijdrage van 
het rijk vanuit de regeling ‘Meer muziek in de klas’. Deze informatie wordt schriftelijk 
toegestuurd. 
- Er is gesproken met de betrokken medewerkers. Zij hebben hun wensen kenbaar gemaakt. 
Bijvoorbeeld door te zoeken naar passend werk of met een Sociaal plan. 
- De Vuurvogel en de  MOW zijn goed te vergelijken, m.u.v. de arbeidsrechtelijke situatie van 
het personeel. 
- De nog openstaande  vragen van de vorige commissie zijn door het college schriftelijk 
beantwoord. Het college heeft geen toevoegingen aan het raadsvoorstel. De raad kan wat 
betreft het college over gaan tot besluitvorming.  
 
De fracties D66, CDA,  GB en GL zijn van mening dat het voorstel door kan naar de raad  voor 
besluitvorming. De fracties  PvdA, VVD, CU, PWF en PW2010 vinden dat het voorstel nog 
onvoldoende duidelijk is  om te kunnen besluiten.  
Naar aanleiding van opmerkingen van de fractie GB en een vraag van de wethouder geeft de 
heer Zwakman aan dat in de raadsvergadering een raadslid kan voorstellen een 
raadsvoorstel op de agenda te plaatsen.  Daarmee kan een eventuele impasse worden 
voorkomen. De commissiegriffier zal in een brief de opvatting van de commissie aan het 
college melden, waarna het college kan aangeven of er behoefte is  het raadsvoorstel  aan te 
vullen  of aan te passen.    
 

08 Bibliotheek en doorontwikkeling naar een Westfries cultureel netwerk (IVR-16-04384) 
 
Mevrouw A. Streumer (directeur Bibliotheek) spreekt in. De inspraak is als bijlage bij dit 
verslag gevoegd. 
Mevrouw Streumer  antwoordt als volgt op vragen van de commissie: 
- Het WCN richt zich met name op een regionale organisatie, terwijl het Ontwikkelhuis vooral 
uitgaat van een cultureel aanbod in de kernen. 
- De bibliotheek en de muziekschool, als grootste organisaties, richten zich samen op het 
Ontwikkelhuis en  betrekken er vervolgens de kleinere organisaties bij. 
 
Wethouder Fit antwoordt op vragen van de commissie als volgt: 
- Er wordt nu met betrekking tot het WCN gekeken naar het dienstenpakket om vervolgens 
een kwartiermaker concreet aan de slag te laten gaan. De gaat gesprekken aan met de 
partijen in West Friesland. 
- De bibliotheek dient vooral de focus te hebben op de dienstverlening met betrekking tot 
bibliotheektaken. 
- Het Ontwikkelhuis is een visiedocument van de bibliotheek. Daarin geeft de bibliotheek aan 
hoe tot verdere ontwikkeling te komen en hoe de toekomst wordt gezien. Met Het WCN 
wordt een paraplu en netwerkorganisatie gemaakt, waaronder ook de bibliotheek valt. De 
kwartiermaker zal ook met de bibliotheek hierin optrekken. 
- In 2020 wordt de jeugd in West-Friesland zo goed mogelijk gefaciliteerd op het gebied van 
kunst, cultuur,  muziek, dans, theater, onderwijs  en bibliotheek . De kwartiermaker gaat met 
alle partijen in gesprek die hierin kunnen bijdragen. 
- De opdracht van de kwartiermaker en het tijdpad worden nu opgesteld. Deze zullen zodra 
zij gereed zijn aan de raad worden voorgelegd, zodat de raad zich een beeld kan vormen over  



de opdracht. 
 
De fracties D66, CDA,  GB en GL zijn van mening dat het voorstel door kan voor 
besluitvorming in de raad. De fracties  PvdA, VVD, CU, PWF en PW2010 vinden dat het 
voorstel nog onvoldoende duidelijkheid geeft om te kunnen besluiten, waarbij de fractie CU 
aangeeft van mening te zijn dat ook de onduidelijkheid over besluitvorming in de andere 
betrokken gemeenten op dit moment een zorgvuldige besluitvorming in de weg staat.  
 

09 PAUZE 
 

10 Bespreeknotitie college subsidiebeleid 
 
Wethouder Fit leidt het onderwerp kort in. Er wordt een sheet getoond (bijlage), aan de 
hand waarvan de fracties reageren op vier genoemde richtingen. 
 
D66 is positief over de vier genoemde richtingen. Minder potjes is gewenst. De voorkeur gaat 
uit naar een totaal budget. De investeringssubsidie is ook gewenst, waarbij nog gesproken 
kan worden over 40-60 of  35-65 of een andere verhouding. Geen voorkeur voor het 
verstrekken van leningen. Vernieuwing is geen doel op zich. Sommige algemene 
voorzieningen in de gemeente zullen altijd subsidie behoeven.  
GB is positief over de voorgelegde richtingen. 
CDA vindt dat de richtingen elkaar goed aanvullen en wil graag betrokken worden bij 
eventuele uitwerkingen. De fractie stelt voor ook “Het lukt ons” (Crowdfunding platform 
Westfriesland) te evalueren. 
GL vindt het een helder stuk en is het eens met de vier genoemde richtingen. 
PvdA vindt de vier voorgestelde richtingen duidelijk en positief. 
VVD is blij dat de moties in samenhang worden opgepakt en onderschrijft  de vier richtingen 
en hoopt op een SMART en eenvoudige uitwerking. De VVD is tegen het verstrekken van 
leningen. De fractie wil niet dat deze aanpak leidt tot vertraging. De fractie geeft mee in het 
beleid op te nemen dat bij iedere aanvraag gevraagd wordt of er gezocht is naar financiering 
door andere partners. Ook vraagt de fractie om ‘borgstelling’ mee te nemen in het beleid. 
CU is het eens met de richtingen en pleit voor transparantie.  
De fractie PWF is akkoord. PW2010 vindt het niet gewenst dat de verstrekking van subsidie 
wordt overgedragen aan een niet democratisch gekozen rechtspersoon. De gemeente kan 
zich juist profileren met subsidiebeleid. Verenigingen in kleine kernen hebben minder kans 
op sponsorbijdragen. De fractie neemt afstand van de ‘Goudapot’ en de 40-60 regeling. 
 
Op een vraag van PW2010 antwoordt de heer Meulbroek dat bij het verstrekken van 
leningen de organisatie langdurig vastzit aan rente en aflossingen. Dit draagt niet bij aan een 
duurzame exploitatie, omdat afhankelijkheid blijft bestaan.  
 
De voorzitter concludeert dat de vier genoemde richtingen door alle fracties onderschreven 
worden, met  de wens dat dit voorspoedig wordt uitgewerkt naar beleid. 
 

11 Informatie voortgang Sociaal domein (mondeling) 
 
Wethouder Nederpelt introduceert kort het onderwerp en verwijst naar de Innovatieagenda 
en de ervaring die nu is opgedaan. Er ontstaat een steeds beter beeld. Hij noemt een 
huiskamerbijeenkomst in Zwaagdijk-Oost.  
Fractie CU verzoekt met klem voortaan de sheets tevoren toe te sturen. 
 
Mevrouw Paulissen  informeert  aan de hand van sheets over de actuele situatie van het 



Sociaal domein. Mevrouw Akka informeert over de wijze van samenwerking in een wijkteam 
aan de hand van de functie van de jongerenwerker. De sheets zijn als bijlage bij dit verslag 
gevoegd. 
 
Meerdere fracties spreken hun waardering uit voor de presentatie en de wijze waarop het 
sociaal domein vorm krijgt.  
Fractie PWF kondigt een bespreeknotitie aan over toezicht in het sociaal domein. 
 
 

12 Sluiting 
 

 



 


